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В статье рассматриваются категории медиабельности и арбитрабельности правового спора, вы-

являются их отдельные общие и особенные характеристики. С учетом действующего правового ре-

гулирования и доктринальных подходов автором анализируется соотношение понятий медиабель-

ности, арбитрабельности и подведомственности. Предлагаются собственные выводы относительно 

оценки медиабельности и арбитрабельности правового спора, основанные на существующем в 

теории права понимании конструкции правоотношения.
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The article deals with the categories of mediability and arbitrability of a legal dispute, identifies their 
individual general and special characteristics. Taking into account the current legal regulation and 
doctrinal approaches, the author analyzes the correlation of the concepts of mediability, arbitrability 
and jurisdiction. It offers its own conclusions regarding the assessment of the mediability and 
arbitrability of a legal dispute, based on the understanding of the legal relationship structure existing 
in the theory of law.
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